
دوشنبه 10 مهر   1402- 16 ربیع الاول  1445 - 2 اکتبر 2023 - سال بیست  و دوم - شماره  6094  8   ورزشی

اسکیت سرعت ایران بر بام توجیه  
رد نشــدن اســکیت بازان 
کشــورمان از خــط پایان در 
سرعت  اســکیت  رقابت های 
بازی های آســیایی نشان داد 
اعــزام آنها به ایــن رقابت ها 

اشتباه بوده است.
بازی های  ایرنا،  گزارش  به 
آسیایی هانگژو که از روز ۲۸ 
شــهریور آغاز شد همچنان ادامه دارد و نتایجی که تا الان ورزشکاران کشورمان 
کســب کرده اند نشان دهنده عملکرد فدراسیون ها در رشته های مختلف ورزشی 
اســت؛ نتایجی که باید پس از بازی های آسیایی مورد بررسی قرار بگیرد و برای 
ضعف هایی که وجود دارد تدابیری اندیشیده شود. یکی از رشته هایی که تا الان 

نتوانسته انتظارات را برآورده کند اسکیت است
اسکیت بازان در شرایطی راهی بازی های آسیایی شدند که حدود ۱۳ سال بود 
در این رقابت ها حاضر نبودند. با توجه به سیاســت کمیته ملی المپیک و وزارت 
ورزش و جوانان مبنی بر اعزام کیفی کاروان به هانگژو، به نظر می رسد مسئولان 
فدراسیون اسکیت در جلساتی که با مسئولان کمیته ملی المپیک داشتند به آنها 
قول کسب مدال داده بودند و بر همین اساس توانستند در لیست اعزامی ها قرار 
بگیرند؛ اما تاکنون و در بخش ســرعت نتایج ضعیفی کسب شده که جای هیچ 
توجیهی ندارند؛ اما اتفاق عجیب اینکه فدراســیون اسکیت در اقدامی عجیب از 
این نتایج به عنوان موفقیت یاد کرده است. در خبری که روابط عمومی فدراسیون 
اســکیت منتشــر کرده آمده: »پس از پایان رقابت های اسکیت سرعت ده هزار 
متر بازی های آســیایی هانگژو نتایج نهایی و جدول آخر ورزشکاران منتشر شد 
که طبق آن اســکیت بازان ایران با وجود ۱۳ سال غیبت در این رقابت ها میان 
قهرمانان جهان به عنوان هشــتمی رسیدند. نهال مقدم رحیمی و امیر بهزادی 
بروجنی در رقابت زنان و مردان ده هزار متر سرعت با دریافت لوح تقدیر مسابقات 

به عنوان نفرات هشتم معرفی شدند.
همچنین آزاد همتی در رده دوازدهم و سید مهشید کیانی در جایگاه نهمی 
رقابت ها قرار گرفت. این در حالی اســت که طبق قانون چون فاصله بهزادی در 
ده هزار متر مردان نصف دور با رقبا بود این اسکیت باز نباید از رقابت با تصمیم 
داوران بیرون می آمد. این اتفاق برای اسکیت بازان هندی در بخش زنان افتاد اما 
او مسابقه را ادامه داد. مسئولان مسابقات اسکیت بازی های آسیایی از پیشرفت و 
نتیجه اسکیت بازان ایران که بعد از سال ها غیبت در مسابقات به عنوان هشتمی 
رســیدند، تقدیر کردند.« اما مروری بر نتایج کسب شده اسکیت بازان بسیاری از 

واقعیت ها را در خصوص عملکرد آنها در بخش سرعت نمایان می کند.
در ۱۰ هزار متر زنان نهال مقدم و سیده مهشید کیایی به دلیل ثبت نکردن 

زمان لازم، قبل از رد شدن از خط  پایان حذف شدند.
در ۱۰ هزار متر مردان امیر بهزادی و آزاد همتی نتوانستند زمان مد نظر را به 

ثبت برسانند و قبل از رد شدن از خط  پایان حذف شدند.
در در مرحله مقدماتی ۱۰هزار متر زنان و مردان نمایندگان ایران حذف شدند.
در بخش سرعت )هزار متر اسپرینت( مردان و زنان ملیکا منوچهری راد، نگین 
شــیخی، کیارش شــامحمدی و محمد امین حیدری موفق شدند راهی مرحله 
بعدی شــوند. در هزار متر اسپرینت زنان ملیکا منوچهری راد و نگین شیخی در 

بین هشت نفر به ترتیب در رتبه های هفتم و هشتم ایستادند.
همانطور که به آن اشــاره شــد این نتایج در شرایطی رقم خورد که قرار بود 
بازی های آسیایی محلی برای کسب تجربه و از این توجیهات نباشد. حتی اگر در 
ادامه بازی های آسیایی اسکیت بازان ایران در بخش سرعت موفق به کسب مدال 

شوند باز هم چیزی از فاجعه رد نشدن از خط پایان کم نمی کند.
محسن بیرانوند، سرپرست مرکز نظارت بر تیم های ملی بهترین شخصی است 
که باید در خصوص اینکه بر چه مبنایی اســکیت بازان ســرعت به هانگژو اعزام 
شدند توضیح دهد؛ آن هم در شرایطی که بسیاری از تیم ها و ورزشکاران به دلیل 

سیاست کیفی گرایی به هانگژو اعزام نشدند.

اخراج مورینیو در برنامه مالکان رم نیست
مالکان رم با وجود اعتراض ها 
علیه مورینیو به این مربی ایمان 
دارند و برنامه ای برای برکناری 

او ندارند.
به گزارش ایسنا، جالوروسی 
تنها یک برد در این فصل سری 
آ کســب کرده و پس از شش 
هفته تنهــا با پنــج امتیاز در 
رده شــانزدهم قرار دارد. این بدترین شــروع یک فصــل در کل دوران حرفه ای 
مورینیو اســت. تیم او در هفته ششم در جنوا با شکست ۴ بر یک زمین مسابقه 
را ترک کرد. در ابتدا آلبرت گودموندســون برای میزبان گلزنی کرد ولی برایان 
کریستانته ارسال لئوناردو اسپیناتزولا را به گل تساوی تبدیا کرد. در ادامه متئو 
رتگی توانســت جنوا را پیروز به رختکن بفرســتد و نیمه اول با برتری ۲ بر یک 
میزبان به پایان رســید. در حالی که رم به شدت به دنبال زدن گل تساوی بود، 
جنوا دو بار دیگر گلزنی کرد تا این دیدار با نتیجه ۴ بر یک به ســود جنوا تمام 
شــود. جالوروسی فصل گذشته فاصله کمی با قهرمانی در لیگ اروپا داشت و در 
ضربات پنالتی برابر سویا رکورددار قهرمانی این رقابت ها باخت. علی رغم سرمایه 
گذاری اندک برای تیم در تابستان، امیدها زیاد بود که رم بتواند در این فصل به 
جمع چهار تیم برتر بازگردد ولی اوضاع در پایتخت ایتالیا طبق برنامه پیش نرفته 
است. رم از شش بازی ابتدایی خود در لیگ تنها ۵ امتیاز کسب کرده و آنها را در 
رده شانزدهم جدول قرار داده است. هواداران صبرشان را از دست داده اند و تنش 

زیادی در شهر رم ایجاد شده است.
آنطور که توتواســپورت گزارش داد، فریدکینز مالک رم هنوز اعتمادش را به 
مورینیو از دست نداده و همچنان معتقد است که او می تواند اوضاع را در رم تغییر 

دهد، بنابراین قصد ندارد به این زودی مربی را برکنار کند. 
سرمربی پرتغالی به دلایل مختلف از جمله سبک بد تیم و مصدومیت های زیاد 
مورد انتقاد شدید هواداران قرار گرفته است.   ژوزه مورینیو فقط یک بار در تمام 
باشگاه هایی که مربیگری کرده وارد فصل چهارم شده که آن هم در اولین فصل 
حضورش در چلســی بود که قبل از کریسمس برکنار شد. این مربی اکنون وارد 
سومین فصل حضورش در رم شده است. تیم تحت هدایت او خوب شروع نکرده 

و باید دید اوضاع برای او چطور پیش خواهد رفت.

مسی به دنبال بردن یک رئالی  به اینترمیامی
لیونــل مســی در تلاش 
اســت تا لوکا مودریــچ را به 
اینتــر میامی ببرد. به گزارش 
ایســنا ، پــردراگ میاتوویچ، 
بازیکــن کروات ســابق رئال 
مادرید تایید کرد که ســران 
اینتر میامــی در تلاش برای 
به خدمت گرفتن لوکا مودریچ 
هســتند.  به گفته او دیوید بکام، مالک باشگاه اینترمیامی با نماینده مودریچ در 

کرواسی ملاقات کرده است و خواستار جذب این بازیکن شده است.
پیش از این، رسانه ها اخباری از نارضایتی مودریچ به نیمکت نشینی در رئال 
مادرید منتشــر کرده بودند.  این هافبک ۳۸ ساله رئال مادرید، فوتبال خود را از 
دینامو آغاز کرد و اخیرا اعتراف کرده که به خاطر از دســت دادن جایگاه اصلی 
خود در رئال مادرید ناامید شده است. یک سال از قرارداد این ملی پوش کروات 

باقی مانده و در صورت بهتر نشدن شرایط می تواند جدا شود.
این بازیکن ۳۸ ساله کروات در دو بازی اخیر رئال مادرید )مقابل لاس پالماس 
و خیرونا( حتی یک دقیقه هم بازی نکرده است. همانطور که »آس« گزارش داد، 
مودریچ برای اولین بار در ۱۱ سال گذشته دو بازی متوالی را بدون مصدومیت یا 

محرومیت از دست می دهد. 
 مودریچ با پیشنهاد ۱۰۰ میلیون یورویی برای دو سال از لیگ عربستان مواجه 
شــده بود. تیم عربستانی حاضر بود ۵۰ میلیون یورو در سال آن هم بدون کسر 
مالیات به مودریچ بدهد و ۲۰ میلیون یورو پاداش هم ضمیمه قرارداد او شود ولی 
مودریــچ تصمیم به ماندن در رئال مادرید گرفت. لوکا مودریچ یکی از بازیکنانی 
اســت که نامش در فهرست اولیه توپ طلا از ســوی فرانس فوتبال قرار گرفته 
است. او با کرواســی به عنوان سومی جام جهانی در قطر رسید و همراه با رئال 
مادرید کوپا دل ری را به دست آورد. مودریچ از آگوست ۲۰۱۲ برای رئال مادرید 
بازی می کند و قرارداد او با باشگاه مادریدی در تابستان ۲۰۲۴ به پایان می رسد.

نگاه

اخبارکوتاه

ملی پوش تنیس روی میز کشورمان گفت: 
اگر همه دنیا جمع شوند نمی توانند تیم دوبل 

چین را شکست دهند.
به گــزارش فارس ، نیمــا عالمیان پس از 
شکست تیم ملی دوبل پینگ پنگ ایران مقابل 
چین و کســب مدال برنز بازی های آســیایی 
هانگژو، اظهار کرد: خیلی بازی ســختی بود، 
چینی هــا نفــرات اول و دوم پینگ پنگ دنیا 
بودند و فقط می توانم بگویم واقعا ســخت بود 

و ما زورمان را زدیم.
وی ادامه داد: رالی های قشــنگی را شاهد 
بودیم و حداقل می توانستیم نتیجه را نزدیک تر 
کنیم اما چینی ها واقعا قوی بودند و شش هزار 

تماشاگر نیز به نفع آن ها تشویق می کردند.
ملی پوش تنیس روی میز ایران با بیان اینکه 
رســیدن به همین مرحله نیز واقعا غیر ممکن 
بود، عنوان کرد: در مقابل چین تایپه در ۱۶ نفر 

مسابقه ۲ بر هیچ باخته را پیروز شدیم و مقابل 
ژاپن نیز عالی بازی کردیم و با کسب نتیجه سه 

بر صفر با بهترین نتیجه پیروز شدیم.
نیما عالمیان ادامه داد: خداراشکر می  کنیم و 
باید بدانیم که خطای چینی ها واقعا صفر بود و 
ما باید امتیاز می گرفتیم، تلاش خود را کردیم و 
نشد. وی با اشاره به اینکه صد در صد اسم چین 
روی عملکردمان تاثیرگذار بود، اظهار کرد: اسم 
چین روی همه تیم ها تاثیرگذار اســت و شاید 
بگوییم تاثیری ندارد اما از کهکشان دیگری باید 

بیایند و چینی ها را شکست دهند.
ملی پوش تنیس روی میز ایران با تاکید بر 
اینکه هیچکس در این دنیا نمی تواند چینی ها را 
شکست دهد، تصریح کرد: اگر هم اکنون تمام 
تیم های دنیا هم جمع شوند مقابل چین حتی 

یک گیم هم نمی توانند پیروز شوند.
نیما عالمیان با اشــاره بــه اینکه تیم چین 

بســیار قوی است و برادرش نوشــاد عالمیان 
توانسته مقابل چینی ها پیروز شود، گفت: نوشاد 
چند بار چینی  ها را در انفرادی شکست داده اما 
امروز تیم دوبل چین استثنایی بازی کرد، آن ها 

حتی دور از انتظار من به میدان آمدند.
وی بــا بیان اینکــه هدف اصلی مــا برنز 
مســابقات دوبل بود، یادآور شد: تمرینات خود 
را پشــت سر گذاشتیم و تقریبا دو ماه زیر نظر 
جمیل لطف الله نســبی تمرینــات دوبل انجام 
دادیم  و تنها هدفمان کســب مدال برنز دوبل 
بود و خداراشکر توانستیم در تیمی هم ژاپن را 
شکست دهیم که دور از انتظار بود. ملی پوش 
تنیس روی میز ایران با اشــاره به اینکه حتی 
در رویاهایمان نمی دیدیم که تیم ژاپن را ســه 
بر صفر شکست دهیم، عنوان کرد: خداراشکر 
توانستیم دو مدال بیاوریم، از مردم واقعا تشکر 

می کنم چرا که خیلی از ما حمایت کردند.

 نیما عالمیان:

 برای بردن چین باید از کهکشان دیگری بیایند

سرمربی تیم ملی والیبال ایران گفت: متاسفانه به دلیل 
خستگی زیاد، امین اســماعیل نژاد و صابر کاظمی عملکرد 
خوبی نداشتند و دســت به کاری ریسکی زدیم تا شاید از 

مخمصه برابر آلمان خارج شویم.
به گزارش  مهر، بهروز عطایی بعد از شکست تیمش در 
نخستین بازی رقابتهای انتخابی المپیک گفت: فکر می کنم 
که تیــم آلمان بازی بهتری انجــام داد. ایران در دریافت و 
حمله خوب نبود و حریف توانست خود را به ما تحمیل کند. 
ضمن اینکه تیم ایران در دفاع و توپ گیری پرخطا ظاهر شد.

سرمربی تیم ملی والیبال ایران ادامه داد: خستگی روی 
تیم اثر گذاشت. اگر توجه کرده باشید من از تمام بازیکنان 
استفاده کردم چون حس کردم که توان بدنی تیم به شدت 
تحلیل رفته ولی این تغییرات اثر خود را نداشت و کار دشوار 

شد.
عطایی در خصوص تعویض پوریا حسین خانزاده با امین 
اســماعیل نژاد در جریان ست چهار دیدار برابر آلمان اظهار 
داشت: زمانی که تحت فشار سخت قرار گرفتیم و توپ های 
ما عالی نمی رســید نیاز بود که بازیکنان های بال زن ایران 

یعنی قطرپاسورها کمک کنند که این جریان تغییر کند.
وی افــزود: متاســفانه به دلیل خســتگی زیــاد امین 
اســماعیل نژاد و صابــر کاظمی که پس از دو ســت کاملا 
مشهود بود، در ست چهارم همانطور که فکر می کردم پس 
از آمارگیری از کادر فنی متوجه شدم که آمار این دو بازیکن 
بســیار پایین اســت و اثرگذاری ای که از این پست انتظار 

می رود، اتفاق نیافتاده است.
عطایی با اشاره به تعویض خانزاده با اسماعیل نژاد تصریح 
کرد: دســت به کاری ریسکی زدیم تا شاید از این مخمصه 

خارج شویم و پوریا حســین خانزاده را که بازیکنی قدرتی 
اســت و آمادگی بدنی بالایی دارد در این پســت گذاشتیم 
کــه به تیم کمک کند اما این بازیکــن هم در واقع فرصت 

چندانی نیافت.
وی در پایان خاطرنشان کرد: مهم ترین دلیل این تغییر 
عمل نکردن خوب دو قطرپاسور به دلیل خستگی بود و قطعا 
این وضعیت در مسابقات بعد ترمیم خواهد شد و کیفیتی که 
از این دو بازیکن انتظار داریم را به شکل خوب خواهیم دید.
اما بهروز عطایی در جریان دیدار برابر آلمان یک تصمیم 

غیر منتظره و عجیب گرفت.
به گزارش »ورزش سه«، تیم ملی والیبال ایران در اولین 
بازی خود در انتخابی المپیک طبق پیش بینی ها برابر تیم 
ملی والیبال آلمان با نتیجه ســه بر یک شکســت خورد تا 

خیلی زود اوضاع برای شاگردان عطایی وخیم شود.
در این بازی اما یک کار  عجیب توسط بهروز انجام شد. 
او در اواسط ســت چهارم در حالی که امین اسماعیل نژاد 
قطر پاسور تیم بود با جا به جایی او با پوریا حسین خانزاده 

دریافت کننده همه را غافلگیر کرد.

این تعویض عجیب که در والیبال حال حاضر دنیا بسیار 
کم انجام می شــود نه تنها جواب نداد که وضعیت تیم را در 
ســت چهارم بدتر کرد و از همــان لحظه تعویض کار برای 

ایران تمام شد.
باید دیــد دلیل این تعویض عجیب بهــروز عطایی چه 
بوده اســت، در حالی که صابر کاظمی روی نیمکت حضور 
داشت. اگر او دچار مصدومیت نشده باید گفت بهروز عطایی 
یکــی از عجیب ترین تعویض ها را انجام داد که در نوع خود 

باورنکردنی بود.
حالا توضیح دهیم که چرا ایــن تصمیم اینقدر عجیب 
بود؛ ایران دو پشت خط زن به نام های امین اسماعیل نژاد و 
صابــر کاظمی در اختیار دارد اما عطایی به یک باره تصمیم 
می گیرد تیم بدون پشت خط زن تخصصی شود و در عوض 
پوریا حسین خانزاده که در پست دریافت کننده قدرتی کار 
می کند را در این پســت به میدان بفرستد. جوانی که شاید 
در عمر کوتاه والیبال حرفه ای خود حضور در این پســت را 
تجربه نکرده بود اما به یک باره در چنین بازی حساسی قطر 

پاسور می ایستد.
آخرین باری که چنین اتفاقی افتاد به مسابقات انتخابی 
المپیک لندن در ژاپــن برمی گردد؛ جایی که امیر غفور در 
مسابقات مصدوم شد و رضا قرا نتوانست رضایت ولاسکو را 
در میدان جلب کند و فرهاد قائمی دریافت کننده برای چند 

بازی به پست قطر پاسور رفت.
تیم ملی والیبــال ایران با این شکســت دوباره به رتبه 
یازدهــم رنکینگ جهانی بازگشــت و باید دیــد در ادامه 
مسابقات انتخابی المپیک چه سرنوشت در انتظار شاگردان 

بهروز عطایی خواهد بود.

دلایل شکست تیم ملی والیبال ایران برابر آلمان 

سرمربی ســپاهان درباره بازی تیمش برابر 
الاتحاد گفت: آرزو می کنم که ورزشگاه پر شود 
و افرادی که به هر دلیلــی نمی توانند بیایند، 
امیــدوارم در مقابل تلویزیون بــازی خوبی را 
شاهد باشــند. به گزارش ایسنا، ژوزه مورایس 
در نشست خبری پیش از دیدار تیمش مقابل 
الاتحاد اظهار کرد: بازی خیلی خوب و جذابی 
برای همه خواهد بود. امیدوارم تمام عکاس ها 
و خبرنگارها بتوانند در بازی فردا حضور داشته 
باشند. چیزهای زیادتری وجود دارد که مهمتر 
از بازی فرداســت. اینکه تیم های عربســتانی 
به ایران آمدند و قرار اســت در کنار هم لذت 
ببریم بسیار حائز اهمیت است. واضح است که 
نماینده کشور ایران هستیم و برای کشور ایران 
بازی می کنیم. آرزو می کنم که فردا ورزشــگاه 
پر شــود و افرادی که به هر دلیلی نمی توانند 
بیایند، امیدوارم در مقابل تلویزیون بازی خوبی 

را شاهد باشند.
او ادامه داد: می خواهیم یک بازی با کیفیت 

و خوب را نشــان دهیــم و می خواهیم بازی 
منصفانه پیــش برود. امیدوارم در عربســتان 
هم همینطور میزبانی شــود. بــه دنبال بازی 
زیبا هســتیم. مورایس درباره احتمال پیروزی 
تیمش مقابل الاتحاد گفت: باور من این است 
که بــازی خیلی خوبی خواهیم داشــت. من 
نمی توانم پیش بینی کنم اما تمام تلاشمان را 

خواهیم کرد.
او درباره تفــاوت قیمت بازیکنان تیمش با 
الاتحاد بیان کرد: تمرکز ما برای بازی فرداست 
و بایــد با تیم حریف رابطه دوســتی داشــته 
باشیم و رقابت کنیم. ما با ۱۱ بازیکن به زمین 
می رویــم و رقابت می کنیم. امیدوارم همانطور 
که کنفدراسیون فوتبال آسیا برای عدالت پیش 
می رود، امیدوارم در لیگ هم به همین صورت 

کار شود.
مورایس درباره تقابلش با نونو اسپریتو گفت: 
من نونو را خیلی ســال است که می شناسم. او 
یک انسان خارق العاده و خوب است. من او را به 

خاطر پرتغالی بودنش ستایش نمی کنم. او یک 
رهبر فوق العاده است و باعث افتخارم است که 

او اینجاست. به او خوشامد می گویم.
او درباره بازیکنانــش تیمش گفت: ما هم 
ستاره های خودمان را داریم. او بسیار باکیفیت 
و باتجربه اســت و در تیم ملــی کار می کند. 
اگر امکانــات را برای بازیکنــان ایرانی فراهم 
می کردیم، قطعا آنهــا هم در بهترین تیم های 
اروپا بازی می کردند. ســرمربی سپاهان درباره 
آمادگی ذهنی تیمش بــرای تقابل با الاتحاد 
عنوان کرد: روراست بخواهم بگویم کار خاصی 

نکردم! )با خنده(. 
ما باید در لحظه های متفاوت تمرکز داشته 
باشیم. ما باید بتوانیم از پس چالش ها بربیاییم. 
همــه این کارها را باید بــا لذت انجام دهیم و 
این باعث می شود راه حل هایش را پیدا کنیم. 
غیر ممکن غیر ممکن است و این واقعا جمله 
درستی است. نباید به گذشته فکر کنیم و باید 

رو به جلو پیش برویم.

مورایس: می خواهیم بازی با الاتحاد، منصفانه پیش برود

یحیی گل محمدی با درخواستی جنجالی و 
عجیب از امیر قلعه نویی، نشست خبری خود در 

بازی با الدحیل را تحت تاثیر قرار داد.
به گزارش ورزش سه، بی برنامگی و تعطیلی 
لیگ فوتبال ایران، یحیی گل محمدی را کلافه، 
ناراحت و چه بســا خشــمگین کرده اســت؛ 
بنابراین او و کاپیتان سرخپوشان، وحید امیری، 
بدون اینکه ســوال خاصی از سوی خبرنگاران 
قطری مطرح شــود، به ماجرای تعطیلی لیگ 
برتر ایران اشــاره کرده و علیه سازمان لیگ و 

فدراسیون موضع گرفتند.
پس از اینکه امیــری در آغاز صحبت های 
خود در این مورد اظهارنظر کرد، یحیی با کنایه 
گفت که آخرین بازی تیمش در لیگ برتر ایران 

را فراموش کرده است.
او در ادامه با طرح یک درخواســت عجیب 
و دور از انتظــار از فدراســیون فوتبال و امیر 
قلعه نویی خواســت تا فیفادی آخــر ماه آبان 
را تعطیل کنند و ایــن فرصت را به لیگ برتر 
بدهنــد تا بازی های مســتمر و متوالی خود را 

داشته باشد.
یک مشکل بزرگی که داریم عدم حضور در 
شرایط مسابقه است و متاسفانه لیگ کشورمان 
به علت بازی ها آسیایی هانگژو لغو شده و هیچ 
دیداری نداشــتیم و یک معضــل بزرگ برای 
باشــگاه ها و حتی برای خود تیم ملی امیدمان 

است.
 شــاید الان جای این مســائل نباشد اما از 
فدراســیون و تیم های لیگ برتری می خواهیم 
فیفادی )پنجره بازی های ملــی( آینده را لغو 
کنند و به فکر فوتبال باشــگاهی ایران باشند، 
چون لیگ به شرایط ســختی می رسد و عدم 
برگزاری مسابقات به باشگاه ها و تیم ملی ضربه 
می زنــد. امیدوارم یک تصمیــم خوب در این 

رابطه گرفته شود.
 بدون شک مشکل ترین گروه شرق و غرب 
آسیا متعلق به ما است اما بزرگترین مشکل ما 

بحث نداشتن بازی های باشگاهی است.
 همه تیم های حاضر در گروه ما مشــغول 
لیگ خود هســتند و هر ســه، چهار روز بازی 
می کننــد و نقاط ضعف و قوت خــود را پیدا 
می کنند اما ما به خاطر برنامه ریزی های غلط 

فدراســیون یادمان نمی آید آخرین بازی ما در 
لیگ برتر کی بوده است.

ســعی کردیم با بازی تدارکاتی خودمان را 
آماده این مســابقات کنیم و واقعا این معضلی 
برای ما است و این برنامه ریزی ممکن است تا 

یک ماه آینده هم ادامه داشته باشد.
البته شــاید این ناراحتی و خشم سرمربی 
پرســپولیس قابل درک هم باشد، چرا که تیم 
او بعد از یک بدنســازی ســخت و پر فشار در 
تابستان آماده حضور در مسابقات متوالی لیگ 

برتر خلیج فارس بــود اما حالا بعد از برگزاری 
تنهــا چهار بــازی و در حالی که قــرار بود تا 
اینجا هفته هفتم و هشتم برگزار شود، در یک 

تعطیلی عمیق فرو رفته است.
ایــن موضوع احتمــالا تاثیر خــود را روی 

نتایج آسیایی پرسپولیس هم خواهد گذاشت، 
چرا که قرمزها تقریبا در شرایط بازی نیستند 
و بــه مصــاف الدحیــل، النصر و اســتقلال 
 تاجیکســتانی می روند که در پیک مســابقات 

خود به سر می برد.

درخواست یحیی از قلعه نویی

فیفادی را تعطیل کنید تا لیگ برگزار شود


